
 

   

Георг Спартански: Спортната инфраструктура е един от
приоритетите ни
сряда, 15 юни 2016

 Кметът на Община Плевен Георг Спартански даде днес символичен старт на летния отдих на
обновения плувен басейн в Професионалната гимназия по лозарство и винарство. „През 70-те години на
миналия век, когато е направен басейнът, подобна инвестиция се е струвала незначителна на големите
строителни фирми, затова той е изпълнен от „Паркстрой”. Сега, в новите икономически условия,
искрено се молим да имаме такива инвестиции. Затова, където имаме пари, трябва да ги харчим
разумно, а където нямаме – поне да не пречим на бизнеса да ги влага в подобни инициативи.
Пожелавам успех на това начинание, освен място за отдих, то е и бизнес проект, който заслужава
подкрепа за усилията, защото предоставя изключително необходима услуга. С колегите в Общината и
Общинския съвет трябва да положим усилия да създадем повече такива места и да дадем възможност
на бизнеса да направи”, акцентира г-н Спартански.  
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